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Mgr. Pristáš: 
Ja som sa chcel takisto pýtať na plaváreň, už ma čiastočne predbehol kolega. Ja by som 
doplnil otázku ešte, chcel by som vedieť, že ten balík peňazí, ktorý sme dostali od vlády na 
opravu plavárne, do akej miery bol vyčerpaný, či je daný nejaký termín dokedy majú byť tie 
práce v tej sume hotové a taktiež by som chcel vedieť, čo potom ďalej, lebo už sa ma pýtali 
známi, ktorí videli vizualizáciu novej plavárne, sa ma pýtali, či to takto teda bude vyzerať 
a kedy. Tie zvyšné peniaze, ktoré dal, sú zhruba tie dva milióny, či mesto robilo nejaké 
aktivity, alebo získalo nejaké financie už na pokračovanie potom obnovy plavárne.  
 
PhDr. Čižmár: 
V prípade plavárne je čerpanie peňazí limitované rokom 2017, čiže budú čerpané práve na 
práce, ktoré sa zrealizujú do konca roka 2017. Finančné prostriedky na ďalšiu pokračujúcu 
opravu, rekonštrukciu plavárne, je záujmom zo strany mesta získať. Momentálne nemáme, je 
záujmom získať.  
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